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Verslag Familieraad 05 februari 2024  

  

Aanwezig:   Hilde, Kurt, Daniël, Myriam, Claude, Griet, Paul, Christiane, 

Marianne, José, Daniëlla, André en Miet. 

Verontschuldigd:  Kristel, Els, Nicole en Francine  

 

1. Verwelkoming door Hilde.  

 

2. Tekstje :   

  
Hilde bracht ons de beklijvende tekst ‘Houd moed’ van Toon Hermans. 

  

3. Vorig verslag:   

  

Goedgekeurd.   

  

4. Correspondentie: 

  

Met spijt vernemen we het overlijden van Frank (leefgroep Karmijn) en van Leon 

(leefgroep Koraal). 

 

5. Kasverslag:  

  

De saldi van de rekeningen, evenals een overzicht van de ontvangsten en uitgaven, 

werden door Hilde medegedeeld aan de leden. 

 

De verkoop van de koeken was terug een groot succes, waardoor we terug de 

mooie som van 3000 euro kunnen schenken aan de voorziening voor de aanleg van 

de groene oase. 

 

We wensen iedereen te bedanken die koeken kocht/verkocht en zo bijdroeg tot 

het succes van de actie! 
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6. Bedeling en bestelling koeken:   

  

De verdeling naar de leefgroepen toe is vlot verlopen. Er was een kleine vertraging 

in de leveringstermijn door een tijdelijk voorraadtekort bij de firma Depoorter. 

 

De bestelde hoeveelheid koeken werd goed ingeschat, zodat we alle packs 

verkocht kregen. 

 

We danken de voorziening en meer in het bijzonder de dienst boekhouding en Evy 

van het onthaal voor de goede samenwerking en de praktische hulp bij de 

organisatie van de verkoop.  

 

7. Bevindingen voorjaarsontbijt 2 februari: 

  

Het voorjaarsontbijt, dat ons aangeboden werd door de instelling, werd ten 

zeerste geapprecieerd door de talrijk opgekomen familieleden en bewindvoerders.  

 

Het ontbijtbuffet was heel lekker en gevarieerd en de bediening was prima 

georganiseerd. 

 

Het concept waarbij iedereen plaatsneemt aan een tafel naar keuze en het feit 

dat we allemaal samen in het restaurant konden ontbijten, kon op veel bijval 

rekenen. 

 

8. Binnen en Buiten: 

 

Deze editie is er terug een bepijlde wandeltocht/fotozoektocht van een 4-tal 

kilometer in de omgeving van Cirkant. Er zullen echter geen drank- of eetstandjes 

zijn op het parcours. In functie van de evolutie van de werken op het terrein zal 

de tocht eventueel passeren door/langs de nieuwe wasserij en Villa 52. 

José zal zorgen voor de pijltjes voor de bewegwijzering. 

 

De fietstocht zal een 40-tal kilometer bedragen met 3 stops om de innerlijke mens 

te versterken. De vraag wordt gesteld of de fietstocht rolstoeltoegankelijk moet 

zijn dit jaar? Heel wat mooie fietswegen zijn immers afgesloten door paaltjes en 

dergelijke en vorig jaar nam er niemand deel met een rolstoelfiets. 

De familieraad gaat er mee akkoord dat de fietstocht niet rolstoeltoegankelijk 

hoeft te zijn. 
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9. Nieuws vanuit Fovig: 

 

FOVIG werkt nu samen met Trefpunt Stan en ZOOM, twee andere 

bijstandsorganisaties uit de sector van personen met een handicap. 

 

De voorzitster (Nadia Dekoning) nam ontslag uit haar functie, maar blijft wel actief 

binnen FOVIG. We willen haar bedanken voor haar jarenlange inzet! 

 

Op 23 maart gaat de nationale ledendag door en dit op een nog te bepalen locatie 

in West-Vlaanderen. 

 

Op 27 maart wordt er in de Waaiberg te Gits een namiddag georganiseerd rond het 

thema van jongdementie en dit i.s.m. met VZW Ventiel. 

 

FOVIG heeft een meldpunt rond grensoverschrijdend gedrag opgericht en vroeg 

hieromtrent advies aan het VAPH. De vraag werd gesteld of er in de instellingen 

opvolging is rond deze problematiek. In OC Cirkant is dit alvast het geval. 

 

In aanloop naar de komende verkiezingen werd er een politiek memorandum 

opgesteld om aandacht te vragen voor personen met een handicap. In bijlage vindt 

u een kopie van dit memorandum.  

 

10. Toelichting collectief overleg: 

 

De belangrijkste items die besproken zullen worden zijn: 

 

• Indexering/aanpassing woon-en leefkosten 

• Facturatievoorwaarden 

• Volmachten watergroep in IDO 

• Evoluties in nieuw kwaliteitsdecreet 

• Gegevensverzameling kwaliteit van leven 

• Evolutie bouw 

• Voorstel artikel rond basale houding 
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11. Onderwerp jaarvergadering: 

 

Dit jaar wordt er terug geopteerd om een spreker uit te nodigen die een thema zal 

aansnijden dat veel ouders/bewindvoerders aanspreekt. 

 

Voorgestelde onderwerpen: 

 

• Logopedie (SMOG, slik- en ademhalingsproblematiek) 

• Gastspreker van VAPH (digitale toepassingen,…) 

 

In samenspraak met de voorziening zal er op de volgende vergadering beslist 

worden over het thema van de jaarvergadering. 

 

12. Signalen van ouders voor de voorziening: 

 

Er zijn blijkbaar vertragingen bij de toelevering van orthopedische 

schoenen/hulpmiddelen te wijten aan een gebrek aan stiksters bij de firma.  

 

Is er een noodknop, zoals in ziekenhuizen, aanwezig in de kamers van de 

bewoners? 

 

Gaan de vakanties aan zee en B&B dit jaar door? 

 

Kan de bewindvoerder door de huisarts van de instelling op de hoogte gehouden 

worden van verslagen die opgemaakt werden na consultaties bij 

specialisten/ziekenhuizen? 

 

13. Varia en eigen inbreng: 

 

De ‘’tearoom” die op vrijdagnamiddag doorgaat in het restaurant wordt als uiterst 

gezellig ervaren. De aangeboden gebakjes, ijsjes en wafels zijn heel lekker en de 

bediening is top! 
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Verslag familieraad overleg met de voorziening   

  

Aanwezig vanuit Cirkant:  Ria, Annelies, Emma en Catherine 

 

1. Bezoek aan de nieuwe wasserij: 

 

De leden vinden het een mooi project en een interessant bezoek. 

 

2. Vorig verslag wordt goedgekeurd. 

 

3. Kennismaking nieuwe collega sociale dienst: 

 

Isabel Willems is onlangs gestart in Cirkant als maatschappelijk werker. Ze werkt 

halftijds en ze zal binnenkort Emma vervangen die in bevallingsverlof gaat (eind 

februari ’24). Als Emma in het najaar terug zal werken, dan blijft Isabel de sociale 

dienst versterken. Dit in afwachting dat Shana, vanaf 2025, zich zal inwerken in de 

job van preventie-adviseur (halftijds). Shana blijft dit combineren met werken in 

de sociale dienst, maar aangezien ze minder uren zal werken, is Isabel meer dan 

welkom. 

 

4. Evaluatie feestelijk voorjaarsontbijt op 2 februari ’24: 

 

De leden zijn unaniem positief over de algemene organisatie van het ontbijt voor 

familie en bewindvoerders. Het was lekker, mooi gepresenteerd en ruim 

voldoende.  

Leden merken o.a. nog op dat het goed is dat er aan meerdere kanten kon 

aangeschoven worden; ook het feit dat de koffiekannen op tafel stonden is handig.  

 

Er waren een 120 mensen ingeschreven. De leden geven er voorkeur aan om niet 

per leefgroep een plaats te reserveren, maar iedereen de keuze te laten. Indien 

nodig, werd er hier en daar wat doorgeschoven, zodat iedereen een goede plaats 

had. 

 

Aandachtspunt voor volgende keer: Dit ontbijt is ook een ideale gelegenheid voor 

de voorzitters/leden van de familieraad/collectief overlegorgaan om het woord te 

richten tot de aanwezigen. 
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5. Vraag aan AZ Delta rond digitale gegevensuitwisseling: 

 

Twee medewerkers van AZ Delta kwamen langs om af te stemmen rond het feit dat 

het patiëntenboekje en de informed consent/narcoseformulieren digitaal ingevuld 

en bezorgd moeten worden. Ze vroegen of onze sociale dienst zich als 

vertrouwenspersoon kan opstellen. o.a. kennis nodig van pin-pukcode via de ID van 

bewoners…  

Dit is volgens ons helemaal niet correct naar privacy toe én is ook niet wat de 

overheid wenst (geen zorg overnemen). Anderzijds beseffen wij ook dat de digitale 

weg voor veel netwerken niet haalbaar is. We deelden deze visie/bezorgdheid met 

de medewerkers van AZ Delta. Afwachten en opvolgen. 

 

6. Bouw 

 

Centraal gebouw 

 

Vrijdag 16 februari is het opening van de offertes voor het bouwen van het nieuwe 

centraal gebouw. 

Als alles goed verloopt dan kunnen we tegen eind maart/begin april de aannemer 

bekend maken én kunnen de afbraakwerken gestart worden. Onze wens is om nog 

voor de zomer de afbraakwerken te starten.  

Goed nieuws is er in elk geval rond de BTW die bij deze bouw 6% is ipv 21%. 

 

Begin 2026 zou het nieuw centraal gebouw in gebruik genomen kunnen worden. 

Dan is het doel om het terrein zo snel als mogelijk mooi te maken. Vivendo zal dan 

op het terrein seniorenflats bouwen en ook gewone flats zonder specifieke 

doelgroep.  

 

7. Jaarvergadering Familieraad, keuze thema 

 

Timing: najaar? Oktober. 

 

Mogelijke voorstellen: 

 

• Uitleg door de logopedie: SMOG, slikproblemen, gehoorsproblemen, 

communicatie (digitalisatie) 

• Iemand van het VAPH uitnodigen om uitleg te geven aan de 

bewindvoerders/familie hoe digitaal toegang te krijgen tot het VAPH en 

zaken op te volgen/in orde te brengen.  

 

Afspraak: Ria neemt contact en vraagt na wie bereid is om te komen en 

wanneer. 
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8. Signalen ouders/ bewindvoerders/ netwerken cliënten 

 

• Orthopedie: een lid vernam van de kiné dat er een tekort is van 

stikkers/stiksters bij de orthopedisch techniekers, waardoor er vertraging 

dreigt bij levering van orthopedische schoenen/zitschelpen/orthopedisch 

materiaal. 

Is dit een tijdelijk iets? Of een langduriger probleem? . 

De kiné gaf dit signaal nog niet door. Catherine vraagt na en indien nodig 

zoeken we een oplossing. 

 

• Een lid vraagt of er in de leefgroep mogelijkheid is om collega’s op te 

roepen in geval van nood. Hiervoor is het Televic-systeem bedoeld. Er is 

een oproepknop in elke kamer: dan kan men praten met de collega’s in de 

andere leefgroepen van het huis, waardoor er versterking kan komen. 

Daarnaast is er ook steeds verpleegkundige permanentie op te roepen via 

telefoon. 

 

• Hoe verloopt de communicatie van de huisarts naar de bewindvoerder?  

Deze afspraken zijn afgestemd op de vraag van elke bewindvoerder; en 

worden bij de intake bevraagd en genoteerd in een bijlage van het IDO. 

Bewindvoerders kunnen ook steeds een afspraak maken met de dokter om 

dit door te praten en (nieuwe) onderlinge afspraken te maken.  

De medische dienst neemt hiervoor met betrokken lid/bewindvoerder 

contact op. 

 

• Een lid vraagt hoe de vakanties voor bewoners verder georganiseerd 

worden. 

Is er nog de formule van ‘Vakantie aan Zee’?   

Deze groepsformule wordt nu vervangen door andere (en betere) 

alternatieven, die er vroeger niet waren.  

Leefgroepen nemen nu zelf meer initiatief om met enkele bewoners voor 

enkele dagen naar een B&B te gaan (vb. er is een goed adres in Damme).  

Naast de initiatieven vanuit de leefgroep zelf, is er ook nog steeds een 

aanbod georganiseerd door het team van de dagbesteding. Zo is er o.a. het 

hotel Middelpunt in Middelkerke: dit is uitgerust en ergonomisch voorzien 

voor bewoners in rolwagens. Leefgroepen kunnen hier bewoners voor 

inschrijven én al of niet zelf instaan voor begeleiding.  

Vanuit de voorziening wordt verduidelijkt dat het organiseren van deze 

vakanties een moeilijke oefening is. Vanuit de arbeidswetgeving moet elk 

gepresteerd uur ook geteld worden. Dit maakt dat er soms veel overuren 

genomen moeten worden na zo’n verblijf. We maakten hierover afspraken 

om te vermijden dat er na zo’n vakantie minimumbezetting is. 

 

• Tearoom op vrijdag: een lid is soms aanwezig in de tearoom en geeft een 

pluim voor wie daar de bediening organiseert.  
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9. Varia 

 

• Momenteel is de kapel al volledig ingekleed voor Valentijn. De leden 

brengen een bezoekje.   

 

• De voorbije maanden gingen we op zoek naar een waardige opvolger voor 

de buurtbar. De vroegere caravan voldeed niet meer om op de openbare 

weg te gaan. We zochten een alternatief en vonden er één: een soort van 

marktaanhangwagentje. 

We kregen van Cera 1500 euro + een individuele sponsor zorgde voor de 

rest. We zorgen nu nog voor de nodige stickers met logo van Cirkant.  

 
De koekenverkoop verliep super goed; met dank aan Evy en de boekhouding 

De familieraad kan hierdoor 3000 euro schenken voor het project de Oase.  

De leden vanuit de voorziening danken de leden van de familieraad van 

harte: voor het mooie bedrag én voor de inspanningen 😊 

 

• De Oase: Ria kreeg nieuws dat ons dossier ontvankelijk verklaard is. Dit is 

een eerste stap. We moeten nu verder wachten op nieuws voor de 

goedkeuring.  

 

 

 

Dank aan Kurt en Catherine voor het verslag. 

 

 

 

 


